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Fotbal:

Je krize uhlířů zažehnána?
Uhlířské Janovíce - Ve fotbalovém
klubu FK Uhlířské Janovice to zjevně
celou podzimní sezónu bublalo
jako v papiňáku. Už v její polovině
sezóny odešel trenér Karel Růžička
a spekulovalo se o neshodách mezi
ním a zejména zkušenými hráči.
Podzimní sezóna dopadla výsledkově
pro uhlířskojanovický fotbal neslavně,
když se tým umístil na předposledním
místě tabulky středočeské 1. A třídy
a to jen díky kontumaci a odečtu 9
bodů týmu Brandýsa nad Labem.
Situace na chvostu tabulky 1.A třídy je
teď následující: Brandýs nad Labem
8 bodů, U. Janovice 12 bodů, Zeleneč
12 bodů, Týnec nad Sázavou 15 bodů.
Týden po konci podzimní sezóny
rezignoval na svou funkci trenér
iAntonín Kapek. Zklidnění situace má
přinést i nový trenér Jiří Uher, kterého
jsme vyzpovídali.

Ahoj Jirko, váhal jsi, jestli máš
trenérské žezlo převzít? Neměl
jsi obavu z toho, že jsi s drtivou
většinou hráčů hrál a ted' budeš v
pozici trenéra?
Abych řekl pravdu, určité náznaky
se ke mně dostaly už minulý týden,
tak jsem měl dostatek času o tom
popřemýšlet. Oficiálně mi to bylo
sděleno v pondělí a to už jsem věděl,
že bych do toho případně šel. Je to
pro mě obrovská výzva, ale i velká
zodpovědnost. To, že jsem s většinou
hráčů hrál, beru spíše plus, protože je
znám a vím co od nich očekávat.

Co to znamená pro tvoje další
působení jako hráče a-týmu?
Vzhledem k mým zdravotním
problémům bych stejně .nemohl
,absolvovat zimní přípravu naplno,
takže to přispělo k mému rozhodnutí
post trenéra přijmout. To znamená, že
jako hráč a-týmu budu muset skončit.
, Podle mého názoru by to stejně nešlo
skloubit a ani to nemuselo dělat
dobrotu.

Jaká je teď tvoje priorita v tvém
působení? Kdy máte v plánu
zahájit zimní přípravu a s čím do ní
půjdete?
Z mého působení jako trenéra
u dorostu jsem zvyklý na skvělou
partu a soudružnost. To je podle mého
názoru základ dobře fungujícího týmu.
V zimní přípravě, kterou zahájíme
7. 1. 2012 budeme určitě nabírat
hlavně sílu a fyzičku a jak už jsem
zmínil, utužovat kolektiv.

Už víš, kdo ti bude u týmu pomáhat?
Několik lidí jsem už oslovil, nyní
čekám na jejich vyjádření, proto zatím
jména zveřejňovat nebudu. V každém
případě chci k sobě několik schopných
lidí, kteří svoji práci budou dělat, jak
nejlépe budou umět.

Vaše situace vypadala ještě
před posledním kolem dost
beznadějně, ale pak se situace dost
obrátila. Vyhráli jste v Týnci a po
odečtení bodů Brandýsu, jste rázém

ve hře. Cíl pro jaro je asi jasný.
Máš pravdu. Situace' . se malinko
k lepšímu změnila. Jiné cíle než
zachránit v Janovicích A-třídu mít ani
nemohu. Určitě jdu do toho s ,vITou:
že se tato soutěž bude kopat j' příští

. .' "~

sezonu.

Chystáte změny v kádru? Bývalý
trenér Kapek prohlásil, že chcete
výrazně omladit kádr a sázet na
dorostence. Myslíte, že to je cesta k
záchraně?
Žádné zásadní změny v kádru
nechystám. Do přípravy by mělo
naskočit minimálně ',6 dorostenců,
z nichž 3 až 4 by se podle mého mohli
bez problému v týmu uchytit. Případné,
posílení kádru budeme teprve řešit.
Chtěl bych zdůraznit, že nerozlišuji
starší hráče od mladších. Jestliže na
to má klidně čtyřicetiletý kluk, tak
nevidím problém, proč by neměl
hrát, když bude mít lepší výkonnost
než dorostenec, Proto chci předejít
spekulacím, které poslední dobou
všichni okolo slýcháme, že se staršími
hráči nepočítá a že mají snad dokonce
zakázáno hrát v jarní části sezony. To
se vůbec nezakládá na pravdě,

K celé situaci se vyjádřil i hráč
Zdeněk Churavý, posledních
několika kol nenastoupil a i přesto
byl na podzim nejlepším střelcem
týmu.
Po odvolání Karla Růžičky, jsem se
na vlastní žádost rozhodl skončit.

Jiří Uher.

Mohl jsem být spokojen s tím, že
hraji v základu, ale převážilo u mě
zklamání, že trenérovi házeli někteří
hráči doslova klacky pod nohy, když
nechodili na zápasy a ani na trénincích
neodvedli to, co se od nich očekávalo,
Vzhledem k tomu, že se jednalo
o zkušené a důležité hráče, tak se to
logicky projevilo i na výsledcích.
Mám pocit, že podobná situace
nastala už před lety a vedla k odvolání
trenéra Knížka. Nechci nikoho urážet,
ale myslím, že takovéto praktiky
nemá nikdo zapotřebí. Asi to bylo
i tím, že když byl někdo zvyklý. na
volný režim, tak mu nešlo pod nos, že
najednou, kdo nemakal, tak mu bylo
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naznačeno, že půjde hrát jiný hráč.
Stejně tak, když něco bylo spatně,
trenér se nebál to naplno říci. Je
pravda, že s KarlerhRů.ŽiqkOI:l;:PřislÓ~
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hodně novinek, což nemusí být vždy
ku prospěchu, Např. v obraně, hrát
tzv, lajnu.vyžadujetrénovat,';ťf~npvar,
a zase trénovat, aby si 'to ti obi~Ci.·
.navykli, což když ta '.trénink~v'~
morálka není, jde to těžko, speciá~ě:
v krátké letní přestávce a když
tomu systému hráči ani fnoc nevěří.
A pak se to v zápase se to' proj,~~í~i
což se i stalo, Ale' samozřeimě
pevně doufám, že, se 1. A"třída $iide
kopat v Jánovicích i příští, sezón).!,'

Honzai!Jóu,b,~i


